
Referat for bestyrelsesmøde på Randers Lille Skole  

Dato 8.12.2022 

Ordstyrer Rene Berg 

Referent Heidi Lykke Schøler 

Afbud:  Sara, Louise, Jan og Rune 

Dagsorden Indhold Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  Dagsorden godkendt 

   

2. Godkendelse af referat  Referat godkendt 

   

3. Idræt i udskolingen Dialog om badning efter idræt på baggrund af oplæg fra 

idrætslærerne Tilde og Christian som blandt andet kom ind 

på: 

Når idræt er eksamensfag er der særlige krav til rammerne 

som er svære at opfylde i skolens egen sal. Derfor 

Dronningborghallen. 

Sommerhalvåret ude, vinterhalvår inde 

Aftalen er at børnene klæder om inden de møder op 

Effektivt 60 min idræt med hvert hold. Bus og manglende 

omklædning forsinker ofte timens start. 

De store bader generelt ikke. I sommerperioden er 

faciliteterne ikke til rådighed (ikke lejet baderum) 

I vinterperioden kan eleverne være udfordret på tid, mange 

skal direkte hjem efterfølgende og kan ikke se meningen 

med badning. 

Der skal arbejdes med rammerne så eleverne i 

højere grad motiveres til at gå i bad. 

Forældrene skal orienteres og involveres. 

Der vil fremadrettet være fokus på at forsøge 

at fastholde god kultur omkring bad 

påbegyndt i de mindre klasser. 

Det skal undersøges om badefaciliteter kan 

lejes i sommerhalvåret. 

 

 



 

   

4.  

- Forretningsorden til 

generalforsamling 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Vedligeholdelsesplan 

 

Dialog om udkast  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Status på vedligeholdelsesplan. 

 

Der er enighed om at en forretningsorden til 

generalforsamling er relevant. 

Forretningsorden tages med til godkendelse 

på næste møde  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

I proces. 

   

5. Orientering fra Claus og Betina 

 

- Budgetopfølgning 

 

 

 

 

- Forsikring 

 

 

 

- Lilleskolefestival 

 

 

 

Overordnet gennemgang af budget. 

Der stadig ikke vedtaget ny finanslov, hvilket kan gøre 

tallene usikre. Der er beregnet øgede udgifter til energi, 

vedligehold og løn. 

 

Claus har været i dialog om ny forsikringsaftale i nyt selskab. 

Samme pris, bedre dækning samt inkluderet APV værktøj. 

 

 

Claus orienterer om mulige samarbejdspartnere 

 

 

 

Fortsat skærpet opmærksomhed på budget 

grundet aktuelle samfundsmæssige 

omstændigheder. 

 

 

Der er enighed om at Claus kan gå videre med 

at undersøge tilbuddet. 

 



- Legeplads 

 

 

- Vinterkoncert 

 

- Det grønne hus 

 

 

 

 

 

Der pågår drøftelser om forbedringer og vedligehold af 

legeplads 

 

Vellykket, overskud i æbleskivebod er doneret til Ukraine  

 

Fortsat stor opbakning - Nyt tiltag bliver skriveværksted 

 

Claus er i øjeblikket i gang med MUS SAMTALER 

   

6. Forældrehenvendelse vedr. 

skolens generelle praksis for 

kommunikation med 

forældrekredsen, herunder 

ønske om skoleintra eller 

tilsvarende. 

Drøftelse  

 

Emnet tages med på fællesmøde med henblik 

på nedsættelse af arbejdsgruppe. 

   

7. Lukket punkt   

 


